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        REPUBLIKA HRVATSKA 

BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 

                     OPĆINA BEREK 

                   OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA:  021-05/22-01/03                                                            

URBROJ:2103-06-01-22-1       

Berek, 28.ožujka  2022. godine  

 

 

Z A P I S N I K 

 

 o radu 6. sjednice Općinskog vijeća Općine Berek održane 28. ožujka 2022. godine 

(ponedjeljak) u općinskoj vijećnici koja je započela sa radom u 19:30 sati.   

 

 Nazočni vijećnici:, Anka Markač, Marija Riđanović, Tomislav Šunjić, Zvonko 

Barilarić,Vlado Krpan i Davor Novak (6). 

Vijećnica Senka Jambrišak se pridružuje u 19:33 h. 

 

 Na sjednici su nazočni i Mato Tonković općinski načelnik, Ivana Cindrić pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Berek i predstavnici medija.   

 

 Predsjednik Općinskog vijeća otvara sjednicu, pozdravlja prisutne, konstatira da je na 

sjednici nazočno 6 vijećnika te zahvaljuje na odazivu na sjednicu. 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća čita predloženi dnevni red. 

 

D N E V N I    R E D: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice općinskog vijeća, 

2. Odluka o kratkoročnom revolving kreditu Općine Berek, 

3. Odluka o socijalnoj skrbi, 

4. Odluka o 1. Izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom redu na području Općine 

Berek, 

5. Odluka o otpisu dospjelih potraživanja za komunalnu naknadu, 

6. Analiza stanja sustava civilne zaštite Općine Berek  za 2021. godinu, 

7. Odluka o usvajanju Izvješća o radu načelnika za razdoblje srpanj – prosinac 2021. 

godine sa Izvješćem, 

8. Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Berek 

za 2021. godinu sa Izvješćem, 

9. Odluka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2021. godinu sa Izvješćem, 

10. Odluka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja       

komunalne infrastrukture za 2021. godinu sa Izvješćem, 

11. Odluka o usvajanju Izvješća o utrošku sredstava za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru za 2021. godinu sa Izvješćem,  
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12. Odluka o usvajanju o Izvješća o utrošku sredstva od prihoda od prodaje i zakupa 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske  za 2021. godinu sa 

Izvješćem,  

13. Odluka o usvajanju Izvješća o utrošku namjenskih sredstava od šumskog doprinosa za 

2021. godinu sa Izvješćem,  

14. Razno. 

 

 Predsjednik vijeća Tomislav Šunjić daje dnevni red na usvajanje. 

 Bez rasprave jednoglasno, sa šest (6) glasova „ZA“ ( Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) usvojen je dnevni red.   

 

 Prelazi se na sam rad sjednice po točkama dnevnog reda. 

 

 

AD.1.  „Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice općinskog vijeća“ 

 Predsjednik općinskog vijeća govori kako je zapisnik dobiven u materijalima te da je 

to zapisnik za zadnje sjednice i otvara raspravu. 

           Bez rasprave jednoglasno, sa šest  (6) glasova „ZA“ ( Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić, Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) usvojen je  

„Zapisnik sa 5. sjednice općinskog vijeća“ 

(„Zapisnik sa 5. sjednice općinskog vijeća“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov 

sastavni dio) 

 

 

AD.2.  „Odluka o kratkoročnom revolving kreditu Općine Berek “ 

 

Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić daje riječ načelniku da obrazloži ovu 

točku dnevnog reda. 

Načelnik ukratko pojašnjava kako smo u izgradnji Kulturnog centra, te da polovicu 

sredstava dobivamo odmah na početku izgradnje, odnosno pravdamo ju po situacija. Drugu 

polovicu iznosa moramo isplatiti da bi zatražili povrat. „Obzirom je dosta veliki iznos ove 

naše investicije, a naša sredstva nisu dostatna, moramo se jednostavno zadužiti kod banke. To 

je pozajmica na 12 mjeseci uz kamatu od 1,25 godišnje.  3.500.000,00 nećemo odmah podići 

da ne plaćamo  kamatu nego po situacijama prema potrebi“, pojašnjava načelnik. 

Predsjednik se zahvaljuje na obrazloženju, te stavlja na glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa šest  (6) glasova „ZA“ ( Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) 

 usvojena je 

                     „Odluka o kratkoročnom revolving kreditu Općine Berek “ 

(„Odluka o kratkoročnom revolving kreditu Općine Berek“ nalaze se u privitku ovoga 

zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

 

AD.3. „Odluka o socijalnoj skrbi“ 

 

Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić daje riječ pročelnici  da obrazloži ovu točku 

dnevnog reda 

 

          Pročelnica pojašnjava kako je to samo usklada sa novim Zakonom o socijalnoj skrbi 

koji je stupio na snagu 17.02.2022. godine te sukladno tome naša Odluka mora biti usklađena 
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sa istim. Prethodna Odluka je iz 2016.godine i samim time zastarjela. Svakodnevno dobivamo 

Zahtjeve mještana za jednokratnu pomoć te da bi im uopće mogli ili odobriti ili uskratiti 

pomoć, Odluka mora biti vjerodostojna i zakonita. 

              Načelnik se uključuje u raspravu te iskazuje nezadovoljstvo samim tim što se ne 

može utjecati na popis korisnika Zajamčene minimalne naknade. 

 

Predsjednik se zahvaljuje na obrazloženju , te stavlja na glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno sa šest  (6) glasova „ZA“ ( Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) usvojena je  

  

„Odluka o socijalnoj skrbi“ 
(„Odluka o socijalnoj skrbi“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov 

sastavni dio) 

 

 

AD.4. „Odluka o 1. Izmjenama i dopuna Odluka o komunalnom redu na području 

Općine Berek“ 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić daje riječ pročelnici  da obrazloži ovu 

točku dnevnog reda 

 Pročelnica pojašnjava kako su ove prve izmjene i dopune Odluke o komunalnom redu 

rađene sukladno  traženju Državnog uredu za reviziju koji je uvidjelo da naša Odluka nema 

vrlo bitnu odredbu koja je sada nadodana u članak 5. te on sada glasi: „Na svim površinama 

javne namjene potrebno je posebno voditi računa o osiguranju mogućnosti korištenja istih na 

način koji omogućava kretanje i pristup osoba sa posebnim potrebama“. 

 

Predsjednik se zahvaljuje na obrazloženju , te stavlja na glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa šest  (6) glasova „ZA“ ( Anka Markač, Marija 

Riđanović, Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) usvojena je   

 

„Odluka o I. Izmjenama i dopuna Odluka o komunalnom redu na području Općine 

Berek“ 

(„Odluka o 1. Izmjenama i dopuna Odluka o komunalnom redu na području Općine 

Berek“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

 

AD.5. „Odluka o otpisu dospjelih potraživanja za komunalnu naknadu“ 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić komentira kako su vijećnici u 

materijalima dobili prijedlog Odluke te da se radi o objektu Majurec Luke i Šumarije 

Garešnica sa sveukupnim iznosom od 459,84 kn. Iz foto dokumentacije se vidi da su te kuće 

derutne i nisu za stanovanje. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Obzirom da se nitko ne uključuje u raspravu,  stavlja na 

glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa šest (6) glasova „ZA“ ( Anka Markač, Marija Riđanović, 

Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) usvojena je   

 

                         „Odluka o otpisu dospjelih potraživanja za komunalnu naknadu“ 

(„Odluka o otpisu dospjelih potraživanja za komunalnu naknadu“ nalazi se u privitku 

ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 
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AD.6. „Analiza stanja sustava civilne zaštite Općine Berek  za 2021. godinu“ 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić daje riječ pročelnici  da obrazloži ovu 

točku dnevnog reda. 

  Pročelnica napominje kake se radi o godišnjoj analizi stvarno utrošenih sredstava u 

sustave civilne zaštite u odnosu na planirana sredstva, a koji su pobliže specificirani u članku 

5.  Nadalje dodaje: „za potrebe Civilne zaštite planirana su sredstva u iznosu od 5.000,00 kn, 

a realizirano nije ništa. Što se tiče vatrogastva planirano je 142.000,000 a ostvareno 

135.020,81 kn. Od ostalih udruga građana koliko je realizirano toliko je i ostvareno.  Pod 

ostale usluge i pravne osobe odnosi se na sajam i Škardu – sanitarnu zaštitu, planirano je 

103.000,00, a realizirano 97.929,38 kn. 

 

 Vijećnica Senka Jambrišak pridružuje se sjednici Općinskog vijeća u 19:28h. 

  

 Predsjednik se zahvaljuje pročelnici te  otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda. 

 U raspravu se uključuje načelnik općine Berek Mato Tonković govoreći kako su 

veterinarske usluge veće od planiranih, veterinar je na sajmu sada sveden na svega 2 sata ali 

tolika je cijena po satu veterinarskih usluga. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Nitko se više ne uključuje u raspravu te stoga stavlja na 

glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa sedam (7) glasova „ZA“ (Senka Jambrišak, Anka 

Markač, Marija Riđanović, Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) 

usvojena je  

 

„Analiza stanja sustava civilne zaštite Općine Berek  za 2021. godinu“ 

(„Analiza stanja sustava civilne zaštite Općine Berek  za 2021. godinu“ nalazi se u privitku 

ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

AD.7.“ „Odluka o usvajanju Izvješća o radu načelnika za razdoblje srpanj – prosinac 

2021. godine sa Izvješćem“ 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić  daje riječ načelniku. 

 

           Načelnik Mato Tonković u kratkim crtama iznosi kako su većinom svi upoznati sa 

radovima na području općine. Cesta Ruškovac je završena. Vodovod u Šimljanici je gotov, 

tehnički je prošao, mogu se raditi  priključci. Crkva u Kostanjevcu je završena. Za poučnu 

stazu još se čeka od Ministarstva poljoprivrede suglasnost za sklapanje ugovora o pravu 

služnosti čestice na kojoj bi se gradila poučna staza. Nakon toga će biti raspisivanje natječaja. 

Što se tiče Kulturnog centa, tu je došlo do dodatnih radova i predsjednik vijeća je upoznat s 

tim. Tražili su produženje rokova završetka radova na 60 dana, koji im je odobren. 

           Kanalizacija je dovršena, odnosno završen je onaj dio koji je započet, ostao je dio 

prema groblju. Bilo je problema sa Elektrom, jer je kabel išao po grabi gdje je predviđena 

kanalizacija. Općina je morala platiti 24.000,00 kn izmještanje istoga. 

 Komunalije su ovih dana potpisali Ugovor sa  Hrvatskim vodama za nastavak radova.  

 Što se tiče isporuke vode, dogodile su se neke promjene. Naš dosadašnji distributer 

Komunalije i vodovod Čazma više neće biti naš distributer. Oni su se sada orijentirali prema 

Zagrebu i djelovati će na tom području. Naš distributer će biti Vode Bjelovar, no to još nije 

zaživjelo, dali hoće, vrijeme će pokazati svoje. Imamo obećanje da će cijene ostati iste. 

 Dom Kostanjevac smo prijavili na natječaj kod Ministarstva regionalnog razvoja, 

ubrzo očekujemo Odluku. 

  Predsjednik se zahvaljuje načelniku na izvješću, te otvara raspravu. 

 Nitko se više ne uključuje u raspravu te stavlja na glasanje. 



5 

 

Bez rasprave jednoglasno, sa sedam  (7) glasova „ZA“ (Senka Jambrišak, Anka 

Markač, Marija Riđanović, Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) 

usvojena je  

 

„Odluka o usvajanju Izvješća o radu načelnika za razdoblje srpanj – prosinac 2021. godine 

sa Izvješćem“ 

 

(„Odluka o usvajanju Izvješća o radu načelnika za razdoblje srpanj – prosinac 2021. godine 

sa Izvješćem“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

 

AD.8.“ Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine 

Berek za 2021. godinu sa Izvješćem“ 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić  napominje kako su vijećnici u 

materijalima dobili   Izvješće  te čita isto i otvara raspravu. 

 Pročelnica se uključuje te ukratko pojašnjava da su to podaci na godišnjoj razini o 

količini sakupljenog otpada na području naše Općine, koje smo dobili od naših tvrtki koje 

odvoze otpad. Gledajući  godinu prije imamo smanjenje komunalnog mješanog otpada, te 

dodaje: „Nadamo se da će sljedeće godine biti još manje, samim time što su mještanima 

dostavljene kante za plastiku. Općina je uložila i u polupodzemne spremnike. To je naš zeleni 

otok koji se nalazi kod vatrogasnog spremišta, a pojačali smo ga sa kontejnerom za tekstil.“ 

 Predsjednik se zahvaljuje pročelnici na izlaganju, te otvara raspravu. 

Obzirom da se nitko više ne uključuje u raspravu  stavlja na glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa sedam (7) glasova „ZA“ (Senka Jambrišak, Anka 

Markač, Marija Riđanović, Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) 

 usvojena je  

 

„Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Berek za 

2021. godinu sa Izvješćem“ 

(„Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Berek za 

2021. godinu sa Izvješćem“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

 

AD.9. „Odluka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2021. godinu sa Izvješćem“ 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić napominje kako su vijećnici u 

materijalima dobili   Izvješće  te čita isto i otvara raspravu. 

 

Pošto se nitko  ne uključuje u raspravu  stavlja na glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa sedam (7) glasova „ZA“ (Senka Jambrišak,Anka 

Markač, Marija Riđanović, Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) 

 usvojena je  

 

„Odluka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture 

za 2021. godinu sa Izvješćem“ 

(„Odluka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2021. godinu sa Izvješćem“ nalaze se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 
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AD.10. „Odluka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja       

komunalne infrastrukture za 2021. godinu sa Izvješćem“ 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić  napominje kako su vijećnici u 

materijalima dobili  Izvješće  te čita isto i otvara raspravu. 

Obzirom da se nitko više ne uključuje u raspravu  stavlja na glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa sedam (7) glasova „ZA“ (Senka Jambrišak, Anka 

Markač, Marija Riđanović, Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) 

usvojena je  

 

„Odluka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja       

komunalne infrastrukture za 2021. godinu sa Izvješćem“ 

(„Odluka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja       

komunalne infrastrukture za 2021. godinu sa Izvješćem“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika 

i čini njegov sastavni dio) 

 

 

AD.11. „Odluka o usvajanju Izvješća o utrošku sredstava za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru za 2021. godinu sa Izvješćem. 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić napominje kako su vijećnici u 

materijalima dobili  Izvješće  te čita isto i otvara raspravu. 

 

Pošto se nitko  ne uključuje u raspravu  stavlja na glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa sedam (7) glasova „ZA“ ( Senka Jambrišak,Anka 

Markač, Marija Riđanović, Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) 

 usvojena je  

 

„Odluka o usvajanju Izvješća o utrošku sredstava za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru za 2021. godinu sa Izvješćem“ 
(„Odluka o usvajanju Izvješća o utrošku sredstava za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru za 2021. godinu sa Izvješćem“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini 

njegov sastavni dio) 

 

 

AD.12. „Odluka o usvajanju Izvješća o utrošku sredstva od prihoda od prodaje i zakupa 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske  za 2021. godinu sa 

Izvješćem“  

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić  napominje kako su vijećnici u 

materijalima dobili   Izvješće  te čita isto i otvara raspravu. 

 Načelnik Mato Tonković uključuje se raspravu te pojašnjava da iznos od 75.00,00 je 

od  prije sklopljenih ugovora, koje korisnici redovno plaćaju, znači nije od prodaje jer prodaje 

nije bilo.  

Pošto se nitko  više ne uključuje u raspravu  stavlja na glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa sedam (7) glasova „ZA“ (Senka Jambrišak Anka 

Markač, Marija Riđanović, Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) 

 usvojena je  

 

„Odluka o usvajanju o Izvješća o utrošku sredstva od prihoda od prodaje i zakupa 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske  za 2021. godinu sa Izvješćem“ 
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(„Odluka o usvajanju o Izvješća o utrošku sredstva od prihoda od prodaje i zakupa 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske  za 2021. godinu sa 

Izvješćem“ nalaze se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

 

AD.13 „Odluka o usvajanju Izvješća o utrošku namjenskih sredstava od šumskog 

doprinosa za 2021. godinu sa Izvješćem“  

 

 Predsjednik Općinskog vijeća, Tomislav Šunjić  napominje kako su vijećnici u 

materijalima dobili   Izvješće  te čita isto i otvara raspravu. 

 Načelnik Mato Tonković izražava zadovoljstvo prihodom za 2021.godinu od 

2.000.000,00 kn.  

Pošto se nitko  više ne uključuje u raspravu  stavlja na glasanje. 

Bez rasprave jednoglasno, sa sedam  (7) glasova „ZA“ (Senka Jambrišak Anka 

Markač, Marija Riđanović, Tomislav Šunjić,  Zvonko Barilarić, Vlado Krpan i Davor Novak) 

 usvojena je 

  

„Odluka o usvajanju Izvješća o utrošku namjenskih sredstava od šumskog doprinosa za 

2021. godinu sa Izvješćem“ 

(„Odluka o usvajanju Izvješća o utrošku namjenskih sredstava od šumskog doprinosa za 

2021. godinu sa Izvješćem“ nalaze se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

 

AD.14 Razno 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu svoje eventualne probleme, 

prijedloge ili savjete. 

 Vijećnica Anka Markač se javlja za riječ te napominje kako su bankine od Ruškovca 

 do Bereka u jako lošem stanju. 

Načelnik Mato Tonković joj odgovara da je to općinska cesta te da se nasipavanje planira kao 

i do sada, u proljeće. 

 Vijećnicu Anku Markač također zanima dali je do načelnika došao popis za suđe za 

mjesni dom Potok. 

 Načelnik joj odgovara da je vidio popis, te da će još malo pričekati jer trenutno ima 

važnijih stvari na koje se treba obratiti pažnja. U planu nam je riješiti ove godine. 

 Pročelnica se nadovezuje te napominje kako se dobio jako veliki račun za struju za 

mjesni dom Potok, te da se nije vodilo računa o istom. Grijalice su ostale uključene da  se ne 

smrzne voda, što je u redu, ali isto tako nije u redu da se prostor u koji se ne ulazi često, grije 

na 30
0
C. 

 Vijećnica Senka Jambrišak se javlja za riječ te ističe kako je projekat kojemu je ona 

voditeljica, projekat „Udruge Zadovoljna žena“ vrlo uspješan te je odobren još na godinu 

dana. 

 Načelnik Mato Tonković se nadovezuje te pohvaljuje projekat. Ističe važnost i 

projekta ZaŽeli, koji je završio u ovoj drugoj fazi te nastaju problemi sa starijim osobama 

kojima je pomić prijeko potrebna. Nekih naznakama ima da će biti što prije, ali ništa službeno 

još nije stiglo.  

 Pročelnica napominje kako projekat još službeno nije završio, da žene trebaju još proći 

edukaciju i da traje službeno do 30.06.2022.godine. 

         Načelnik Mato Tonković upoznaje vijećnike kako je škola Čazma tražila da joj se 

prenesu osnivačka prava, čija je prava imala do sada samo županija. Također napominje kako 

je škola u Garešnici također ponesla zahtjev za OŠ u Trnovitičkom Popovcu i dobila ju je. 

Međutim veliki broj djece s područja općine pohađa tu školu. Te se nada da u budućnosti ne 

bude nekakvih problema. 
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          Vijećnik Davor Novak javlja se za riječ te ga zanima, s obzirom da je prošlo 5 mjeseci 

od sjednice na kojoj se usvojila potreba za nabavu vozila pa ga zanima do kuda se je stiglo s 

tim. 

 Načelnik Mato Tonković iznosi kako će se ovih dana raditi na tome. Što se tiče 

Komunalca on će sigurno ići u nabavu. Što se tiče općine cijene su otišle dosta gore, ali 

nadam se da će se nabaviti. 

Općinske prostorije su gotove, sobe su uređene. Natječaj za poljoprivredno zemljište trebao bi 

ići uskoro , ali izašao je novi zakon o poljoprivrednom zemljištu. Što se tiče dječjeg vrtića 

čeka se natječaj da se prijavimo, pojašnjava načelnik Tonković 

 

 Predsjednik općinskog vijeća se zahvaljuje svima na dolasku, te zaključuje 6. sjednicu 

Općinskog vijeća u 20:25 sati 

 

 

ZAPISNIČAR:              PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA: 

Ivana Cindrić, mag.oec.          Tomislav Šunjić, dipl.ing.građ. 

 

 

    


